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Section 1-Chemical Product and Company Identification /化学品产品信息和制造商信息 

 
Product: Ms. Pink 

产品名: 一滴水粉嫩精油（女士） 

Model(s): N/A 

型号：N/A 

Trade mark：A Water Drop 

商标：A Water Drop 

Manufacture: GOLDEN EAGLE ENTERPRISE GROUP LIMITED 
 
制造商：香港金鹰实业集团有限公司 
 
Address: Rm1604, No.168, Sai Yeung Choi Street,MongKok Kowloon, HK, China 
地址：香港旺角西洋菜街168号1604室 

Post Code/邮编: 518034     Fax No/传真: /     Emergency Telephone/紧急电话: 13924620954 

Section 2- Composition/Information on Ingredient /化学品产品信息和制造商信息 
 
 
 

Chemical Name /

化学名 

Molecular formula/分

子式 
CAS No. 

In % By Weight/比

重% 

Citronellol C10H20O 106-22-9 41 

Geraniol C10H18O 106-24-1 12 

2-phenylethanol C8H10O 60-12-8 11 

β-myrcene C10H16 123-35-3 8 

(-)-α-pinene C10H16 7785-26-4 7 

Nerol C10H18O 106-25-2 5 

Other - - 16 
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Section 3- Hazards Identification /危害信息 

Fatalness: Not belong to dangerous chemical. But sensitive skin may have the dangerous of causing 

dermatitis. 

危险性：不属于危险化学品。但是敏感的皮肤可能会造成危险。皮炎 

Invasion route:  Skin touch: There will be no dangerous during normal use, But it may cause irritation in 

case of touching with its frequent or for a long time. And sensitive skin may have the dangerous of causing 

dermatitis. 

侵入途径：正常使用时不会有危险，但触碰时会引起刺激。随着它的频繁或长久。敏感皮肤可能有导致皮 

炎的危险。 

Eye touch: There will be no dangerous during normal use, But it may cause eye irritation and damage eye 

tissue in case of touching with its for long time 

眼睛接触：在正常使用时不会有危险，但在长时间接触时会引起眼睛的刺激和眼睛组织的损伤。 

Inhalation: There is no danger during normal use. 

吸入：正常使用期间不会有危险。 

Ingestion: There will be no dangerous during normal use, if ingested which may cause mouth, throat and 

intestinal buns irritation and damage. Get medical aid. 

摄取：在正常使用过程中，如果摄入可能引起口腔、咽喉和咽喉的危险，则不会有危险。 

肠包膜刺激和损伤。获得医疗救助。 

Health hazards: There will be no dangerous during normal use, but ingest accidently will cause damage 

to intestinal buns, cause nausea and vomit. 

健康危害：正常使用时不会有危险，但意外进食会造成损坏。肠包子，引起恶心呕吐。 

Environment hazards: No environmental hazards. 

环境危害：对环境无危害.  

Burn & Burst danger: There is no danger during normal use. 

烧伤和灼伤危险：正常使用期间不会有危险。 

app:ds:vomit
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Section 4- First Aid Measures /急救措施 

Skin touch: Get medical aid. Flush skin with plenty of water for at least 15 minutes while removing  

contaminated clothing and shoes. Wash clothing before reuse. 

皮肤接触：获得医疗救助。用大量的水冲洗皮肤至少15分钟，同时去除污染的衣服和鞋子。重复使用前 

先洗衣服。 

Eyes touch: Flush eyes with plenty of water for at least 15 minutes, occasionally lifting the upper and lower  

eyelids. Get medical aid immediately. 

眼睛接触：用大量的水冲洗眼睛至少15分钟，偶尔抬起上下眼睑。立即获得医疗救助。. 

Inhalation: Remove from exposure and move to fresh air immediately. If not breathing, give artificial  

respiration. If breathing is difficult, give oxygen. Get medical aid.  

吸入：从曝光中移开，立即移至新鲜空气中。如果没有呼吸，就给人造呼吸。如果呼吸困难，就给氧气。

获得医疗救助。 

Ingestion: If victim is conscious and alert, give 2-4 cupfuls of milk or water. Never give anything by mouth to  

an unconscious person. Get medical aid immediately. Wash mouth out with water. 

摄入：如果受害者有意识和警觉，给2-4杯牛奶或水。不要嘴巴给任何东西， 无意识的人立即获得医疗救 

助。用水漱口。 
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Section 5- Fire Fighting Measures /消防措施 

Danger characteristic: No fire danger 

危险特性：无着火危险 

Extinguishing Media: N/A 

灭火媒介：无 

Recommended: N/A 

建议：无 

Special measures: N/A 

特别方法：无 

Extinguishing procedures: N/A    熄灭过程：无 

Section 6- Accidental Release Measures /泄露应对措施 

Personal precautions: Use personal protective equipment.Avoid inhaling steam, smoke or gas.Ensure  

adequate ventilation. 

个人预防措施：使用个人防护用品，避免吸入蒸汽、烟雾或气体，确保有足够的通风。   

Environment precautions: N/A.    

环境预防措施：无 

Cleaning up methods: N/A 

清洁方法：无 
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Section 7- Handling and Storage /操作和储存 

Precautions in handling: After use, wash hands with water, keep dry and ventilated.  

操作注意事项：使用后用水洗手，保持干燥通风，使用后用按厂家要求进行防护。 

Storage conditions: Store in the shade.The container is kept tight and stored in a dry and 

ventilated place. The opened container must be carefully resealed and placed vertically to 

prevent leakage. Recommended storage temperature: 2-8 ° C Inflatable save 

储存注意事项：储存在阴凉处，容器保持密封，存放在干燥通风的地方。打开的容器必须小

心地重新密封并垂直放置以防止泄漏。推荐储存温度：2-8℃充气储蓄 

Section 8- Exposure Controls, Personal Protection /接触控制和个人防护措施 

Respiratory protection:. Apply local ventilation where possible. Wear a self-contained breathing apparatus if 

necessary. 

呼吸防护：有必要的话保存地方保持通风。 

Hand protection: None under normal use. Use chemically resistant gloves if required. 

手的防护：正常情况下不需要防护。在有必要的情况下使用化学防护手套。 

Eye protection: None under normal use. Wear chemical safety goggles if required. 

眼睛的防护：正常使用下不需防护。在有必要的情况下戴化学安全护目镜。 

Skin protection: None under normal use. Use rubber apron and protective working if required. 

皮肤防护：正常使用情况下不需要，如果要求有必要使用橡胶围裙防护。 

Other protective equipment: Wash hands after use and before drinking, eating or smoking. Wash hands 

thoroughly after cleaning-up components.  

其他保护要求：在吃，喝，吸烟前请先洗手。 
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Section 9- Physical and Chemical Properties /物理和化学成分 

Physical State: liquid        物理状态：液体 

Color: N/A                 颜色：无资料 

Odor: N/A                  气味：无资料 

Density: N/A                         沸点：无资料 

evaporation point: N/A             熔点：无资料 

Section 10- Stability and Reactivity /稳定性和化学反应 

Stability: Normal conditions and stability. 

稳定性：正常环境下稳定。 

Avoid material: N/A 

避免接触的条件：N/A 

Avoid contact with conditions: N/A 

禁配物：不详 

Aggregate hazard: N/A 

危险成份：不详 

Decomposition products: N/A 

分解物：不详 

Section 11- Toxicological information /毒理学信息 

This product have mild toxicity. Ingestion may cause mouth, throat and intestinal buns irritation and damage. 

Get medical aid. 

这个产品没有毒物学的数据。信息提供是基于成分和类似产品的毒物学的知识。如果有必要 

立即就医。 

javascript:void(0);
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Section 12- Ecological Information /生态学信息 

Biodegradability: Data not available 

生物降解能力：在此不适应。 

Precautions: Not available 

预防措施：在此不适用。 

Section 13- Disposal Considerations /废弃处置 

Waste disposal methods: Whatever cannot be saved for recovery or recycling should be managed in an 

appropriate and approved waste disposal facility. 

废弃处置方法：建议循环使用。 

Note: Consult your local or region authorities, disposal subject to national, state, or local laws. 

废弃注意事项：请遵循当地国家，州，或当地法规处置。 

Section 14 – Transport Information /运输信息 

Dangerous goods code: N/A 

危险货物编号：无资料 

UN code: N/A 

UN编号：无资料 

Package mark: N/A 

包装标志：无资料 

Packaging categories: N/A 

包装类别：无资料 

Packaging Methods: N/A 

包装方法：无。 

Attentions for Transportation: The goods are not classified as hazardous IATA dangerous goods 
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regulations, According to international road transport of dangerous goods 

(ADR), international railway transport of dangerous goods (RID), 

international maritime dangerous goods code (IMDG), the International Air 

Transport Association (IATA) regulations. 

运输注意事项：此货物是不列为危险的IATA危险品规则和所有适用的载体和政府法规。根据

现行规定国际公路危险货物运输(ADR)、国际铁路危险货物运输(RID)、国

际海上危险货物运输规则(IMDG)、国际航空运输协会(IATA)条例，产品是

没有危险的。 

Section 15- Regulatory information /法规信息 

Regulatory Information: N/A 

法规：不属于危险物质，请遵循当地法规条款。 

Section 16- Other Information /其他信息 

The above information is based on the data of which we are aware and is believed to be correct as of the 

data hereof. Since this information may be applied under conditions beyond our control and with which may 

be unfamiliar and since data made available subsequent to the data hereof may suggest modifications of the 

information, we do not assume any responsibility for the results of its use. This information is furnished upon 

condition that the person receiving it shall make his own determination of the suitability of the material for his 

particular purpose. 

上述MSDS信息是基于我们当前获知的数据以及一些被公认的信息来编辑的。这些信息只是

提供给您，以供参考、研究。可能会在后续的应用中超出我们的控制，而且可能会有一些修

改。所有的物质均存在未知的危害，应小心使用。其使用的结果我们公司不承担任何法律责

任。 

本份MSDS报告不能作为使用本品实现任何特定目的的保证。各有关使用者应预先进行相关
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测试，来确定其是否满足您的使用目的。 

 

检测报告无批准人签字及加盖公司报告专用章无效，本报告检测结果仅对受测样品负责．未经LCS书

面同意，不得部分复制本报告． 

 
The test report is effective only with both signature and specialized stamp. The result(s) shown in this report 
refer only to the sample(s) tested. Without written approval of LCS, this report can't be reproduced except in 
full.  

 


